
Z Á P I S N I C A    

z PREDSEDNÍCTVA 

 
občianskeho združenia 

Slovenský zväz športového ju-jitsu 

so sídlom: Sládkovičova 454/16, 036 01 Martin (ďalej len „Zväz“) 

 
konaného dňa 15.2.2024 o 16:00 hod. v priestoroch telocvične SAI CENTRUM  

Československej armády 5524/26 Martin 

 

Prítomní členovia Predsedníctva:   

1. Miroslav Ševčík  
2. Jaromír Mitterpach 

3. Michal Mlynček 

 
Neprítomný člen Predsedníctva 

4. Michal Kuča 

 
 

Prizvaní: 

Štefan Jakubec – otec Alexandry Jakubcovej 
Ján Macho – otec Elišky Machovej 

 

Predsedníctvo je uznášaniaschopné vzhľadom k prítomnosti 3 zo 4 zvolených členov 

predsedníctva – 3 členovia, 75% . 
 

Program: 

 
1. Posúdenie žiadostí o reprezentantov Miroslava Mlynčeka, Alexandry Jakubcovej a Elišky 

Machovej o možnosť zúčastniť sa pred ME JJIF v Rumunsku aj ME IMMAF v športe MME 

ktoré sa majú uskutočniť 29.3. – 31.3. v Srbsku. 
2. Záver 

 

Priebeh: 
 

Predsedníctvo otvoril predseda OZ Miroslav Ševčík, ktorý bol členmi Predsedníctva poverený 

jeho vedením a spísaním tejto zápisnice.  
 

K bodu 1 

 

Členom Predsedníctva bol predložené žiadosti od troch zápasníkov a zároveň členov 
reprezentačného výberu na blížiace sa ME JJIF v Rumusku. Predseda M. Ševčík oboznámil 

všetkých ešte pred zasadnutím Predsedníctva o obsahu žiadostí. Členovia Predsedníctva 

vyzvali prítomných aby sa vyjadrili k žiadosti.  
 

Štefan Jakubec: Plne si uvedomujeme riziko účasti na podujatí MMA týždeň pred podujatím 
JJIF. Na druhej strane sa vieme zaviazať, že v príprave na ME JJIF nič nezanedbáme a sú 
našou prioritou. Skúsme si uvedomiť, že dievčatá majú len 13 rokov a ešte nemajú úplne jasné 
predstavu ako to bude v budúcnosti s ich športovou kariérou. Sme veľmi vďačný a vážime si 
podporu a dôveru ktorú do nás SZŠJJ vkladá a urobíme všetko preto aby sme nesklamali. 
Možnosť štartovať aj na spomínaných ME v MMA je pre nás doplnkom pre všeobecný rozvoj 
športovca nakoľko ju-jitsu je neoddeliteľnou súčasťou MMA. Samozrejme ak by stalo 
akékoľvek zranenie na spomínanom podujatí tak budeme znášať všetky náklady ktoré SZŠJJ 
vznikli v súvislosti sa našou nomináciou na ME JJIF. 
 

Michal Mlynček: Vystupujem tu teraz ako otec Miroslava Mlynčeka ale aj ako člen 
predsedníctva. Musím súhlasiť s p. Jakubcom, že mládež by mala mať príležitosť ukázať sa vo 
viacerých športoch. A keďže sa jedná o MMA YOUTH kedy sú pravidlá bez úderov na hlavu, 

v nižších kategóriách dokonca bez úderov na zemi tak sa to detské MMA viac podobá na 
grappling (ju-jitsu bez kimona). Ako člen Predsedníctva si uvedomujem riziko a komplikácia 
ktoré by mohli nastať v prípade zranenie Miroslava Mlynčeka na MMA a som ochotných 
znášať finančné následky ako jeho otec a predkladateľ žiadosti. 
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Miroslav Ševčík: Z mojej pozície sa rozhoduje veľmi ťažko. Na jednej strana musím hájiť 
záujmy SZŠJJ a myslieť na reprezentáciu. Na druhej strana poznám všetkých troch 
žiadateľov, lebo som ich dlhoročný tréner a bude na mne celá ich príprava. Musím súhlasiť 
s p. Jakubcom a Mlynčekom, že MMA v kategórii U14 je skôr grappling. V kategórii U18 
v ktorej zápasí Miroslav Mlynček sú oveľa voľnejšie a nebezpečnejšie pravidlá JJIF oproti 
IMMAF v ktorom sa zápasí podľa detských pravidiel. Čo sa týka zranení tak riziko vidím skôr 
v náhodnom zranení, ktoré sa však môže stať aj na tréningu alebo sparingu ju-jitsu. 
Rozprával som sa so všetkými tromi zápasníkmi. Viem ako sa veľmi chcú zúčastniť obidvoch 
podujatí. Musím sa na to pozrieť z každej strany – jednak ako predseda ZSŠJJ, jednak ako 
tréner a jednak ako človek. Keby sa jednalo o dospelých zápasníkov, ktorý by už mali vedieť 
čo sú ich priority tak by som sa k žiadosti postavil negatívne. V tomto prípade sa však jedná 
o 13 alebo 16 ročných mládežníkov a musím pozerať na to, že sú to ľudia ktorí sa stále 
formujú. Podľa mňa by bolo zavčasu stavať ich do pozície „buď – alebo“. To by mohlo do 
budúcnosti spraviť viac škody ako osohu. Ako ich tréner som sa rozprával s rodičmi všetkých 
zápasníkov a prešli sme všetky aspekty prípravy, ak by sa mali zúčastniť oboch podujatí. 
Preberali sme fyzickú záťaž ale aj psychickú. Sme v polovici školského roku, deti chodia do 
školy, potrebujú oddych, majú svoje súťažné povinnosti...Tiež sme riešili že v prípade 
neúspechu na MMA sa bude treba veľmi rýchlo skoncentrovať na podujatie JJIF. Dohodli sme 
si r rodičmi podmienky a verím že ich všetci dodržia. 

 

 
Po vyjadrení uvedených osôb a krátkej diskusii prešli členovia Predsedníctva k hlasovaniu: 

 

Hlasovanie o umožnení štartu troch reprezentantov SR Miroslava Mlynčeka, Alexandry 
Jakubcovec a Elišky Machovej na podujatí ME IMMF YOUTH v Srbsku v termíne 29.3. – 

31.3.2024 

 
Za:  3 hlasy  

Proti:  0 hlasov   

Zdržalo sa: 0 hlasov 
 

Žiaden z členov Predsedníctva nevzniesol námietky proti hlasovaniu. Konštatuje sa, že 

predložený návrh Predsedníctvo prijalo.  

 
Na základe hlasovania bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie Predsedníctva č. 7/2024 
 

Predsedníctvo SZŠJJ schvaľuje  štart zápasníkov Miroslava Mlynčeka, Alexandra 

Jakubcovej a Elišky Machovej na ME IMMAF YOUTH v Srbsku v termíne 29.3.2024. 
 

 

Voči hlasovaniu nikto nevzniesol námietky a ani nepožiadal o zaprotokolovanie iného názoru. 
 

 

K bodu 2 záver 

 
 

Členovia Predsedníctva sa zaväzujú, že budú aktívne pracovať na rozvoji OZ, budú sa 

podieľať na plnení cieľov a úloh OZ a cieľov úloh ku ktorým ich zaväzujú uznesenia VZ. 
 

 

 
Na záver predseda OZ Miroslav Ševčík všetkým prítomným poďakoval za účasť. 

 

V Martine dňa: 15.2.2024            _______________________ 
                predseda OZ 
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PREZENČNÁ LISTINA Z PREDSEDNÍCTVA  

 

občianskeho združenia  
Slovenský zväz športového ju-jitsu 

so sídlom: Sládkovičova 454/16, 036 01 Martin (ďalej len „Zväz“) 

 

konaného dňa 15.2.2024 o 16:00 hod. v priestoroch telocvične SAI CENTRUM  

Československej armády 5524/26 Martin 

 

 

 
1. Miroslav Ševčík,        ________________________ 

             podpis 

 

 

2. Jaromír Mitterpach,        ________________________ 

           podpis 

         
 

3. Michal Mlynček        ________________________ 

           podpis 

 

 
 

 

 
Štefan Jakubec       _______________________ 

 

 
 

Ján Macho       _______________________ 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 


